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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 17 martie 2017, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

      La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 

Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 

consilieri judeţeni sunt prezenţi 29, fiind absenţi domnii consilieri Bulf Cornel, 

Damian Haralambie, Doru Olimpia, Negoescu Vasile, Marasoiu Dorin, 

Postelnicescu Marius  deci şedinţa este statutară. 

     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 

consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel -  secretarul 

Judeţului Argeş, dna Ciobanu Alisa -  director executiv Direcţia Administraţie 

Publică Comunităţi Locale, dna Mocanu Carmen -  director executiv Direcţia 

Economică, dl. Stoicea Alin -  director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin 

director executiv Direcţia  Investiţii, dra Tache Andreea arhitect şef -  Direcţia 

Amenajarea Teritoriului şi Urbanism, dna Roxana Stoenescu -  şef Serviciu Relaţii 

Internaţionale Tineret, Cultură, dna Rădulescu Eliza -  şef Serviciu  Resurse 

Umane, dl Ciocnitu Eduard -  directorul Regiei de Administrare a Domeniului 

Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., dl Sănduloiu Ion -  directorul Serviciului 

Public Judeţean Salvamont Arges, dl Ţurcanu Sorin -  şef Serviciu  Audit Public 

Intern, dl Popescu Cornel - directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie 

Octavian -  director Biblioteca Judeţeană Argeş,  dna Ciocănău Niculina -  consilier 

Preşedinte. 

 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Sărut mâinile , bună ziua. Vă mulţumesc 

înca o dată pentru că am facut împreună un efort deosebit de a organiza această 

şedinţă extraordinară. Avem 5 colegi motivaţi, suntem în cvorum. Scopul acestei 

şedinţe extraordinare este acela că am primit de la Ministerul Dezvoltării 

rugămintea ca toate proiectele care în termen de 30 de zile trebuia să le depunem 

după publicarea în Monitorul Oficial a bugetului, şi aveam termen 30 de zile să 

redepun anexele şi propunerile nostre pentru OG nr. 28, să fie validate într-o 

şedinţă a consiliului judeţean. Pentru că suntem pe ultima sută cu cele 30 de zile, 

mi s-a părut absolut obligatoriu să vă convocăm astăzi să le mai validăm, lucruri pe 

care le ştim şi cu propuneri cu tot şi să terminăm şi acest punct de vedere. Pe 

ordinea de zi sunt cele 11 proiecte pe care consiliul judeţean le-a propus şi 

procedural îmi voi permite să le votăm separat. 

Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Dacă este 

cineva împotrivă? Vă mulţumesc. Ordinea de zi a fost votată în unanimitate.  
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-  I - 

 

Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea investiției şi a valorii estimate pentru obiectivul “Extinderea 

microsistemului de alimentare cu apă în platforma Cotmeana– Ramura Băbana – 

Cocu – Uda “   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.        

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 51. 

 

 

- II - 

 

Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  privind   

aprobarea  investiţiei şi a valorii  estimate  pentru obiectivul   “Consolidare şi 

reabilitare Spitalul  Judeţean de  Urgenţă Piteşti “.- Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 

 

Dl consilier Tudor Mihail – Domnule Preşedinte, dacă îmi permiteţi, vis-à-vis de 

consolidare şi reabilitare, v-aţi gândit sau aveţi în vedere un proiect pentru un corp 

nou al Spitalului Judeţean care să fie legat de clădirea veche a Spitalului Judeţean 

pentru că după părerea mea este imposibilă consoliderea şi reabilitarea spitalului 

fără mutarea pacienţilor cel puţin 2-3 etaje. Cred că ar trebui făcută construcţia 

unui corp nou şi apoi să realizăm consolidarea şi reabilitarea. 

 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este logic ceea ce întrebaţi dumneavoastră 

pentru că sunteţi mai nou ca şi consilier judeţean, problema care se pune atunci 

când este nevoie de consolidare-reabilitare, se dă autorizaţie de provizorat pentru 

limitarea unei activităţi, am luat în calcul şi această chestiune iar atunci când este 

nevoie de suspendarea activităţii unei secţii se redirijează către alte secţii pentru a 

nu bloca activitatea.  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 52. 

 

- III - 

 

Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “Modernizare  DJ 703 B Costeşti (DN 65 A) – Serbăneşti (DJ 659), KM 

60+325 – 68+783, L = 8,458 km, la Costeşti şi Rociu “. - Dl Preşedinte Constantin 

Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 53. 

 

- IV - 

 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii  “Modernizare  DJ 703 B Serbăneşti (DJ 659) – Silistea, km 70+410 – 

77+826, L= 7,416 km, în comunele Rociu şi Căteasca “. - Dl Preşedinte Constantin 

Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 54. 

 

- V - 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “ Pod pe DJ 741 Piteşti - Valea Mare - Făgetu - Mioveni, km 2+060, peste 

pârâul Valea Mare (Ploscaru), la Ştefăneşti “. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu 

a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  
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         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 55. 

 

- VI - 

 

 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “ Pod pe DJ 738 Jugur - Drăghici - Mihăeşti peste râul Tîrgului, km 

21+900, în comuna Mihăeşti “. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 56. 

 

-VII - 

 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “Pod pe DJ 703 H Curtea de Argeş (DN 7 C)-Valea Danului-Cepari, km 

0+597, L=152 m, în comuna Valea Danului “. - Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 57. 

 

 

 

 

 



 5

 

- VIII - 

 

 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “Modernizare DJ 703 B Morăreşti - Uda, km 17+753 - 20+253,L = 2,5 

km, la Uda “.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 58. 

 

 

-IX - 

 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “Modernizare  DJ 702 A Ciupa – Răteşti, km 33+030-35+696 “. - Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 59. 

 

- X - 

 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “Pod pe DJ 731 B Sămara - Băbana - Cocu, km 3+964 peste pârâul 

Vârtej, în comuna Băbana “. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 



 6

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 60. 

 

 

- XI - 

 

 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării pentru obiectivul de 

investiţii “Modernizare DJ 504 Lim.jud. Teleorman - Popeşti - Izvoru - Recea - 

Cornăţel - Vulpeşti (DN 65 A), km 110+700 - 136+695, L= 25,995 km, comunele 

Popeşti, Izvoru, Recea, Buzoeşti, judeţul  Argeş “.- Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 

împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 61. 

 

 

P R E Ş E D I N T E, 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       Ionel VOICA 

 

 

 

                                                                          

  CONSILIERI : 

                             Eftene Diana Elena_______________ 

                               Jinga Valerian___________________  

                               Iacşa  Aurel ____________________ 

                               Bulf Cornel Cătălin ______________ 


